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Ahoj! Volám sa Denisa a 
v roku 2018 som úspešne 
zmaturovala na Strednej 
zdravotníckej škole v Popra-
de v odbore zdravotnícky 
asistent. Vždy som vedela, že 
moje rozhodnutie pracovať 
v zdravotníctve je správne a 
nikdy som ho neoľutovala. 
Nesmierne ma bavili odborné 
predmety, pri ich štúdiu som 
odhaľovala zákonitosti fungo-
vania ľudského tela a fasci-
novala ma skutočnosť, ako 
všetko so všetkým súvisí, aby 
človek mohol naplno fungo-
vať. 3. a 4. ročník na zdravotke 
bol úžasný, lebo konečne som 
si vyskúšala prácu v nemoc-
nici a vedela som, že to je prá-
ca, ktorú chcem vykonávať. 
Učarovalo mi neurologické 
oddelenie. Moje rozhodnutie, 
čo ďalej po maturite, bolo jed-
noznačné – pokračovať ďalej 
v štúdiu. Rozhodla som sa pre 

Čechy.
Študujem na  Karlovej univer-
zite v Prahe na druhej lekár-
skej fakulte v odbore ošet-
rovateľstvo, resp. všeobecná 
sestra.
Odpovedať na otázku, čo 
ma viedlo k štúdiu na tejto 
fakulte, je naozaj ťažké, pre-
tože tých dôvodov je niekoľ-
ko. Hlavnú úlohu zohrávala 
pravdepodobne prestíž danej 
fakulty a úroveň danej školy. 
Je mi to nepríjemné  povedať, 
ale nemyslím si, že na Sloven-
sku sa nájde veľa kvalitných 
škôl a kto ma pozná vie, že ja 
mám celkom rada výzvy. Keď 
sa už musím učiť, tak poriad-
ne. Nie je tajomstvo, že som 
sa primárne chcela dostať na 
štúdium medicíny, bohužiaľ, 
utieklo mi to doslova a do pís-
mena o pár bodov, konkrétne 
o dva. 
Podmienkou prijatia boli 

samozrejme dobré študijné 
výsledky na strednej škole, 
zároveň písomné prijímacie 
skúšky, ktoré pozostávajú z 
otázok z biológie, veľmi pod-
robne zameranej na člove-
ka, taktiež sa tam vyskytujú 
nejaké živočíchy a ekológia. 
To však nie je všetko, na prijí-
macích skúškach vás potrápia 
aj s vašou logikou a nasleduje 
test študijných predpokladov, 
kde budete musieť aj počítať, 
zapojiť fantáziu pri rôznych 
priestorových obrázkoch a 
pod. Poviem pravdu, z tohto 
sa mi z hlavy parilo najviac. 
Večer som sa dozvedela, či 
som postúpila do druhé-
ho kola (na medicíne boli 
skúšky aj z fyziky a chémie), 
na oboch skúškach som 
postúpila do druhého kola, 
na ošetrovateľstvo som išla 
do druhého kola z 3. mies-
ta. Druhé kolo pozostáva z 
ústneho pohovoru, kde si 
potiahnete dve všeobecné 
otázky, o ktorých máte poroz-
právať svoj názor, vedomosti 
sú však tiež potrebné. Ja som 
si potiahla postavenie sestry 
v spoločnosti a zdravá výživa. 
Tu by som sa chcela poďa-
kovať mojej triednej učiteľke 
Slávke Slobodovej, ktorá nás 
poriadne „cepovala“ na hodi-
nách teórie a vďaka nej som 
vedela porozprávať o histórii 
ošetrovateľstva, rovnako aj 
na čo je vlastne sestra. Druhá 
otázka bola zdravá výživa a to 
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